
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referart  

Tirsdag d. 29. oktober 2024 
Afd. Jyllinge 

Aftensmad fra kl. 17.30 

Møde fra kl. 18:00-20:00.  
Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

Forældre: Samuel Rütsou, 

Benjamin Salvad, Katja Toft, 

Michael Dinesen, Rikke Nord, 

Nicolai Jensen, Lene Holst Nielsen  

 

Eksternt Medlem: 

Anne Kirstine Kjemtrup Martin 

 

Elever 

Mikkel og Gabriel fra afd. Bau 

Vi afventer navne fra afd. Jyl 

 

Medarbejdere: Pernille Havblik, 

Tine Liliegren 

 

Ledelse: Mikkel Holm og Sigurd 

Brønnum  

 

Afbud 

Michael 

Dinesen 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Møde-

leder 

Benjamin  Referent Sigurd  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 

referart 

 

 

Referatet er ikke godkendt i det der er uenighed om 

ordlyden. Derfor er punktet rykket frem. Se bilag fra 

Lene Holst Nielsen  

 

Der ønskes i fremtidige referarter, at der står udfor 

det enkelt punkt om det er: til drøftelse, til Beslutning 

eller l orientering 

 

Referartet blev godkendt med rettelser og 

fremsendes på ny.  

 

 

2. 
 

Meddelelser fra elevråd 

 

 

Eleverne fra Afd. Bau 

 

Der har været afholdt et elevrådsmøde.  

Eleverne har talt om indholdet på menukortet den 

nye kantine. 



 

 

Eleverne har talt om udendørsarealerne og, at de 

ønsker få flere muligheder for aktiviteter i 

skolegården.   

 

 

3. 

 

Velkommen til nyt medlem 

Anne Kirstine Kjemtrup Martin 

 

 

Anne Kirstine repræsenterer FDF, en nystartet 

afdeling i Jyllinge for unge piger og drenge.  

 

4. 

 

Eksternt medlem af 

skolebestyrelsen  

 

Bestyrelsen vil gerne være 

opsøgende i forhold til at kunne 

få en repræsentant fra en 

uddannelsesinstitution, præst eller 

arbejdsplads.  

Samuel spørger den lokale 

detailhandel  

Sigurd spørger på ZBC 

 

Sigurd undersøger hvilke 

uddannelsesinstitutioner vil leverer 

elever til. 

 

 

Et bestyrelsesmedlem orienterede om, at det 

fremgår af ministeriets hjemmeside, at eksterne 

medlemmer fx kan udpeges blandt forældre på 

skolen, som er en del af det lokale erhvervsliv, lokale 

ungdomsuddannelsesinstitutioner eller lokale 

foreninger. 

 

Spørgsmålet om en præst kan indgå som eksternt 

medlem af bestyrelsen ligger til besvarelse i 

ministeriet. 

 

 

ZBC er umiddelbart ikke interesseret, men det er 

Himmelev gymnasium. 

 

Vi leverer elever til  

Himmelev Gymnasium/HHX/HTX 

ZBC 

FGU 

Efterskoler/10. klasse  

 

Fremadrettet er bestyrelsen interesseret i at vide 

hvilke ungdomsuddannelse vores elever søger. 

Sigurd samler info efter den 1. marts 2025 og tager 

med på mødet i april.  

 

 

 

5.  

 

Forretningsorden  

 

Lene Holst har udarbejdet forslag 

til forretningsorden 

Se bilag udkast til ny 

forretningsorden og den gamle 

forretningsorden  

 

Læseguide: 
Lene skriver:  

Jeg har indsat skarpe parenteser med 

henvisninger til, hvor hele eller dele af en 

bestemmelse stammer fra (lov, 

bekendtgørelse, vedtægt). Dette er blot 

tænkt som et arbejdsredskab for 

 

 

 

Lene fremlagde sit forslag til ny forretningsorden. 

Forslaget blev drøftet og det blev forslået, at lade 

udarbejde et nyt forslag som var knapt så detaljeret.  

 

Samuel påtog sig denne opgave og punktet bliver 

drøftet på næstkommende møde med henblik på 

en beslutning.  



 

 

bestyrelsen, og vi kan evt. i plenum drøfte, 

hvor meget vi ønsker at have med, idet 

det gælder uanset. 

  

Jeg synes dog ikke, at vi kan slette alle 

bestemmelser, som gælder uagtet 

nærværende forretningsorden, idet 

forretningsordenen også tjener det formål, 

at bestyrelsesmedlemmer og øvrige 

forældre i ét samlet dokument får klarhed 

og forståelse for bl.a. bestyrelsens 

møderegler og -proces. Dvs. at bestyrelsen 

blot i forretningsordenen bl.a. kodificere 

gældende ret.  

  

 

 

 

6. 

 

 

Gennemgang af: 

- Mobil og device politikken  

- Samarbejdsprincippet nr. 5  

 

Mobil og device politikken blev drøftet.  

Et ønske fra de forældrevalgte, kunne skolen evt.  

opbevare pc´en, således den ikke skulle 

transporteres frem og tilbage fra skole og hjem. 

Sigurd går videre med forespørgslen.  

 

Det fremlagte forslag havde været forbi LMU. LMU 

havde to rettelser som blev fremlagt. Forslaget 

drøftes på næstkommende møde med henblik på 

godkendelse.  

 

Samarbejdsprincippet nr. 5 blev udskudt til næste 

møde.  

 

7.  

De næste principper  

 

Skoleleder fremlægger en plan 

for arbejdet. 

 

 

Svar på spørgsmål l fra sidste møde 

 

Har skolebestyrelsen indflydelse på antallet af 0. 

klasser på de to afdelinger og hvilke kriterier lægger 

til grund for afdelingsplacering? 

 

Nordskolen består af to matrikler, afdeling Jyllinge og 

afdeling Baunehøj. Der er 0. – 9. klassetrin på begge 

matrikler. 

Hvis du vælger at skrive dit barn op til Nordskolen i 

den digitale skoleindskrivning, vil det være muligt for 

dig at skrive, hvis du har et særligt ønske til, hvilken af 

de to afdelinger dit barn skal optages på. Vi vil tage 

højde for afdelingsønsker, i det omfang det er muligt, 

når kommende elever skal fordeles i de 

børnehaveklasser, som Nordskolen får til skolestart 

2025. 



 

 

Det er skolens ledelse, der fordeler børnene mellem 

de to afdelinger af hensyn til antal børn i klasserne 

og klassesammensætning i øvrigt på tværs af de to 

afdelinger.  

Kriterier ved klassedannelsen  

 

Søskendekriteriet 

Afstand til afdelingen  

 

 

Undersøgelse af hvilke principper, vi mangler, og 

plan for arbejdet blev udskudt til næste møde. 

 

 

8.  
Samarbejdsaftalen og 

forventninger til hinanden 

 
Bestyrelsen ønskede en samtale 

om forventningerne til hinanden 

på næstkommende møde.  

 

 

Udskudt til næste møde  

 

9. 

 

 

Orientering fra  

 Formand  

 

 Skoleleder 

 

 Medarbejdere 

 

 

 

 

Intet 

 

Vi afventer det nye folkeskoleudspil i lovform 

Husk dialogmøde med politikkerne d. 12. 11.  

 

Vi havde en dejlig motionsdag på afd. Jyl. 

Afdelingen løb og lavede fællesaktiviteter på kryds 

og tværs af årgangene. (svømning og brætspil mm). 

 

På afd. Bau har der også været motionsløb og 

bordfodbold turnering i SFO ´en.  

I o. klasse arbejder vi med udvidet holddannelse som 

forsøg.  

 

 

 

 

10. 
 

Evt. 

 

 

Sigurd orienterede om en sag vedr. instagram. Og 

hadegrupper.  

Alle forældre i udskolingen er blevet informeret og 

eleverne har været indkaldt til stormøde med SSP og 

klubberne.   

 

11. 
 

Godkendelse af referat 

 

Referatet sendes fremadrettet ud på mail og 

kommentarer skal indleveres inden 48 timer. Derefter 



 

 

betragtes referatet som godkendt. Punktet 

”godkendelse af referat” udgår fremadrettet fra 

dagsordenen.  

 

 

 

 

 

Datoplan for møder i skolebestyrelsen:  

 

 

21. august  Afd. Jyllinge  Aflyst 

24. september  Afd. Baunehøj Afholdt 

29. oktober  Afd. Jyllinge Afholdt 

25. november  Afd. Baunehøj  

17. december  Afd. Jyllinge  

29. januar Afd. Baunehøj  

3. marts Afd. Jyllinge  

30. april Afd. Baunehøj  

27. maj Afd. Jyllinge  

16. juni Afd. Jyllinge   

 


